

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, annonce aujourd'hui qu'aux cérémonies qui se dérouleront à Madrid le jeudi 27 novembre pour marquer l'avènement du roi d'Espagne, Juan Carlos 1er, le Canada sera représenté par le Leader du Gouvernement au Sénat, l'honorable Raymond J. Perrault, et Madame Perrault, et par l'Ambassadeur du Canada près la cour d'Espagne, Monsieur Georges Blouin, et Madame Blouin.

Le Sénateur Perrault est membre du Conseil Privé et siège au Conseil des Ministres depuis le mois de juillet 1974. Le séjour à Madrid de M. Perrault constituera la première visite officielle jamais effectuée en Espagne par un ministre du Gouvernement du Canada.

0 0 0

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announced today that at the ceremonies which will take place in Madrid on Thursday November 27 for the accession of the King of Spain, Juan Carlos I, Canada will be represented by the Leader of the Government in the Senate, the Honourable Raymond J. Perrault and Mrs. Perrault, and by the Canadian Ambassador to the Spanish Court, Mr. Georges Blouin and Mrs. Blouin.

Senator Perrault is a member of the Privy Council and joined the Cabinet in July 1974. Senator Perrault's journey to Madrid will be the first official visit to Spain by a Canadian Government Minister.